

To: Jordan Securities Commission,
Amman Stock Exchange
Company's Name: JORDAN KUWAIT BANK
Date: 30-10-2025 09:01:30 AM
Subject: Detailed material information

السادة هيئة الأوراق المالية
السادة بورصة عمان
اسم الشركة: البنك الأردني الكويتي
التاريخ: 30-10-2025 AM 09:01:30
الموضوع: معلومات جوهرية مفصلة

Transcript of the report:

نص التقرير:

Jordan Kuwait Bank (JKB) announces that its Board of Directors, in its meeting held on 29 October 2025, approved the decision to proceed with the acquisition process of a controlling stake in FIMBank, a licensed banking institution headquartered in Malta and listed on the Malta Stock Exchange. FIMBank is currently majority owned by United Gulf Holding Company B.S.C (UGH). – 80.395% and Burgan Bank K.P.S.C. – 8.497%, which are both subsidiaries of KIPCO Group. The contemplated transaction involves the acquisition by JKB of UGH's and Burgan Bank's combined shareholding. As of the latest available financial information, FIMBank's total assets amount to approximately USD 1.3 billion, with total equity of around USD 182 million. The bank operates as a diversified international banking group with subsidiaries and offices in the United Kingdom, Dubai, and India, providing trade finance, factoring, and treasury services to a global client base. More information about FIMBank and its operations can be found on its official website: www.fimbank.com. This decision represents a strategic milestone for JKB, marking its planned entry into the European Union through Malta's regulated financial framework. The acquisition forms part of JKB's broader strategy to diversify its revenue sources, strengthen its geographic presence, and reinforce its position as a regionally integrated banking group with international reach. The completion of the transaction remains subject to obtaining the required regulatory approvals from the competent authorities in Jordan and Malta, including the Central Bank of Jordan and Malta Financial Services Authority, in addition to the European Central Bank. Such approvals may also permit JKB to increase its ownership in FIMBank through potential purchases from minority shareholders, in accordance with the applicable laws and regulatory requirements. For any inquiries, please contact the Financial Analysis & Planning Unit within the Finance

عملاء بأحكام المادة (43/د) من قانون الأوراق المالية رقم (18) لسنة 2017، والمادة (8) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004، وتماشياً مع متطلبات الإفصاح الصادرة عن بورصة عمان، نود إعلامكم بأن مجلس إدارة البنك الأردني الكويتي قد قرر في اجتماعه المنعقد بتاريخ 2025/10/29، الموافقة على السير بإجراءات الاستحواذ على حصة مسيطرة في بنك FIMBank p.l.c، وهو مؤسسة مصرفيّة مرخصة في مالطا، ودرجت أسهمها في بورصة مالطا. وتعود معظم ملكية أسهم رأس المال لبنك FIMBank p.l.c إلى مجموعة شركة مشاريع الكويت القابضة (كيبيكو) من خلال شركة الخليج المتّحد القابضة بنسبة 80.395%， وبنك برقان بنسبة 8.497%， التابعين لمجموعة كيبيكو. وتشمل الصفقة المقترحة استحواذ البنك الأردني الكويتي على كامل حصة كل من شركة الخليج المتّحد القابضة وبنك برقان، وبالنسبة نحو 88.892% من رأس المال المصدر. وبحسب أحدث البيانات المالية الصادرة عن بنك FIMBank p.l.c، تبلغ موجوداته نحو 1.3 مليار دولار أمريكي، فيما يبلغ إجمالي حقوق الملكية نحو 182 مليون دولار. ويُعمل البنك كمجموعة مصرفيّة دولية متّعدة، ويمتلك شركات تابعة ومكاتب في المملكة المتحدة ودبى والهند، و يقدم خدمات التمويل التجارى، والتخصيم، وخدمات الخزينة لقاعدة واسعة من العملاء حول العالم. للمزيد من المعلومات حول FIMBank يمكن زيارة موقعه الإلكتروني www.fimbank.com. وتعد هذه الخطوة إنجازاً استراتيجياً مهمـاً في مسيرة البنك الأردني الكويتي نحو الدخول إلى الأسواق الأوروبية عبر جمهورية مالطا، وبما يسهم في تنوع مصادر الدخل، وترسيخ مكانته كمجموعة مصرفيّة إقليمية ذات امتداد دولي. علمـاً بـأن اتمـاً الصـفـقة يـبـقـى خـاضـعاً لـالـحـصـولـ عـلـى موـافـقـاتـ الـجـهـاتـ الرـقـابـيـةـ فيـ كـلـ مـنـ الـأـرـدـنـ وـمـالـطاـ، بماـ فـيـ ذـلـكـ الـبـنـكـ الـمـرـكـزـيـ الـأـرـدـنـيـ وـهـيـئـةـ الـخـدـمـاتـ الـمـالـيـةـ فيـ مـالـطاـ بـإـضـافـةـ إـلـىـ الـبـنـكـ الـمـرـكـزـيـ الـأـورـوـبـيـ. وقدـ تـضـمـنـ هـذـهـ الـمـوـافـقـاتـ السـماـحـ لـلـبـنـكـ الـأـرـدـنـيـ الـكـوـيـتيـ بـزـيـادـةـ مـلـكـيـتـهـ فيـ FIMBankـ منـ خـالـلـ شـرـاءـ حـصـصـ إـضـافـيـةـ مـنـ الـمـسـاـمـهـيـنـ غـيرـ الـمـسـيـطـرـيـنـ، وـذـلـكـ وـفـقـلـلـلـلـقـوـانـيـنـ وـالـمـتـطـلـبـاتـ الـتـنـظـيمـيـةـ الـمـعـمـولـ بـهـاـ. لـأـيـ اـسـتـفـسـارـاتـ، يـرجـىـ الـتـوـاصـلـ مـعـ وـحدـةـ التـحلـيلـ وـالتـخطـيطـ الـمـالـيـ ضـمـنـ إـدـارـةـ الشـؤـونـ الـمـالـيـةـ فـيـ الـبـنـكـ.

Department.	
Date of occurrence of material event: 29-10-2025	تاریخ وقوع الحدث الجوهری: 29-10-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: علاء حجازين	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: علاء حجازين